
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

kulturního areálu TJ Juřinka“ a celý projekt posuneme do druhé fáze, v níž bude vyhotovena kompletní 
projektová dokumentace za bezmála 400 000 Kč.  

Projektovat se budou také inženýrské sítě pro případnou individuální bytovou zástavbu v dolní části Juřinky. 
Dojde také na projektovou dokumentaci na rozšíření veřejného osvětlení od střelnice k rybníkům. 

Za důležitou investicí v letošním roce považuji kompletní modernizaci obou větví veřejného osvětlení v místní 
části Juřinka.  

Je za námi také další dotazníkové šetření, z kterého vyplynuly potřeby, kterými se bude OV Juřinka zabývat a 
které se bude snažit postupně řešit. Na tomto místě bych se však rád zastavil a zkusil se zamyslet nad třemi 
problémy, které nejvíce rezonovaly, a to 1) špatné parkování a parkování na nevhodných místech, 2) špatné 
ovzduší v zimním období z důvodu pálení nevhodného materiálu a 3) vypouštění fekálií. Všechny tři problémy 
se dají poměrně rychle a snadno řešit, stačí, když budeme všichni tolerantní a ohleduplní. I zde platí: „Nečiň 
druhým to, co by se nelíbilo, kdyby druzí činili tobě.“  Vždy, když parkujeme v ulicích, měli bychom mít na mysli, 
zda tudy projedou sousedé a zda tudy budou moci v případě nenadálých okolností projet jednotky 
integrovaného záchranného systému.  S dalšími dvěma problémy je to obdobné. Vesnice je společenství a 
velkou měrou si kvalitu života zde utváříme sami. 

Z dotazníkového šetření také vyplynulo, že by se měl řešit stav vzhledu návsi a stav zeleně. Rozhodli jsme se 
proto, že již v letošním roce necháme založit záhonek trvalek na točně MHD a postupně budeme klást důraz i na 
vizuální zvelebování naší obce.  

Práce nás čeká opravdu hodně a pevně věřím, že letošní rok bude úspěšný a vše se nám podaří dovést do 
zdárného konce.  

Za Osadní výbor Juřinka 

Tibor Mičunek 

 

JUŘINSKÝ 

ZPRAVODAJ 
1. číslo, ročník 2019 www.jurinka.cz 

ÚVODNÍ SLOVO 
Jsou za námi volby do zastupitelstva města Valašské Meziříčí a 
voliči v nich rozdali pomyslné vysvědčení politickým stranám a 
rozhodli, kdo nás bude po dobu následujících čtyř let zastupovat. 
Nového složení se dočkal také Osadní výbor Juřinka, ve kterém mají 
své zastoupení všechny strany, které se dostaly do zastupitelstva 
města Valašské Meziříčí.  

I když od voleb již uplynul nějaký ten pátek, chtěl bych dodatečně 
ještě touto cestou poděkovat všem voličům, kteří přišli k volbám a 
dali mi svůj hlas. Věřte, že je to pro mě obrovský závazek dál 
usilovně pokračovat v započaté práci a zdárně dokončit všechny 
rozjeté projekty, kterých není zrovna málo.  

V čem bychom měli tedy pokračovat?  

V letošním roce nás čeká třetí a závěrečná velkoplošná oprava 
komunikace Juřinka – Hrb, kromě této cesty dojde i na opravu 
komunikace „Zlámanec“, která vyjde na bezmála 2 400 000 Kč. 
Navážeme také na loňskou architektonickou studii „Sportovně  



Juřinský zpravodaj  www.jurinka.cz 

2 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
Složení osadního výboru pro léta 2018-2022 

Po volbách do zastupitelstva města Valašské Meziříčí, kam se dostalo celkem 7 politických stan a hnutí, mohly 
jednotlivé strany nominovat své zástupce do komisí rady města a do výborů zastupitelstva (včetně osadních 
výborů).  ANO 2011 a KDU-ČSL mohly navrhnout dva nominanty a zbylé strany po jednom.  

Do Osadního výboru Juřinka byli nominováni a následně zvoleni níže uvedení členové, kteří si ze svého středu 
následně zvolili předsedu. Za předsedu byl jednohlasně zvolen Ing. Tibor Mičunek. 

 

Jméno a příjmení Funkce Kontakt 

Ing. Tibor Mičunek Předseda výboru 
Tmicunek@seznam.cz 
732 828 427 

Mgr. Milan Knápek Gestor výboru LAN.MI@seznam.cz 

Ing. Miroslav Halašta Člen výboru halasta.miroslav@seznam.cz 

Mgr. Alena Vašáková, DiS Člen výboru 
vasakova@seznam.cz 
775 762 104 

Jindřich Škrla Člen výboru 
ok2zas@seznam.cz 
777 119 701 

Hana Škrlová Člen výboru 
HankaVM@seznam.cz 
607 030 469 

Dana Nováková Člen výboru 
novka22@seznam.cz 
731 514 562 

Václav Burda Člen výboru 
burdavaclav@seznam.cz 
776 233 138 

Pavel Konvičný Člen výboru 
pavelkonvicny@volny.cz 
605 165 061 

Bc. Ondřej Otáhal Člen výboru otys96@seznam.cz 

 

Složení kulturního výboru 

V posledních letech narostl počet kulturních akcí, které pořádá OV Juřinka anebo se na nich spolupodílí ještě 
s SDH Juřinka. Ambice jsou však mnohem větší a chtěli bychom současné akce organizovat kvalitněji, s bohatším 
programem a možná i nějaké nové kulturní akce přidat. 

OSADNÍ VÝBOR JUŘINKA 
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S každou kulturní akcí je však spojena nejedna starost a nelze již nadále vše dělat v „malém“ počtu srdcařů. Proto 
jsme moc rádi, že se vytvořila skupina lidí, která se nabídla, že bude tyto akce zastřešovat.  

Již nyní diskutujeme o tom, že bychom chtěli organizovat akce pro seniory, zavést promítání letního kina a třeba 
se nalezne prostor i na uspořádání nějaké zábavy. Pevně věříme, že bude tento krok ku prospěchu dalšího rozvoje 
kultury v naší místní části. 

 

Jméno a příjmení 

Dana Nováková 

Ivana Marková 

Jarka Šarošiová 

Martina Šarošiová 

Jindřich Škrla 

Hanka Škrlová 

Lenka Knápková 

 

Plán investičních akcí na rok 2019 

Investice v roce 2019 navážou na předchozí úspěšné období. V letošním roce se budou realizovat tyto investiční 
záměry:  

 Oprava kanalizace podél komunikace Juřinka-Hrb 

 Velkoplošná oprava komunikace Juřinka-Hrb (III. Etapa) a velkoplošná oprava komunikace Zlámanec. 
Tato zakázka je již vysoutěžena za bezmála 2 400 000 Kč a bude realizována společností Swietelsky. 

 Kompletní výměna veřejného osvětlení za moderní technologii LED v rámci dotačního projektu EFECT  

 Projektová dokumentace na „Sportovně kulturní areál TJ Juřinka“ (rozpočtová cena 400 000 Kč)  

 Projektová dokumentace na zasíťování pozemků pro individuální bydlení  

 Projektová dokumentace na vybudování veřejného osvětlení od střelnice směrem k rybníkům 
 

Vize projektů na rok 2020-2022 

 Vybudování sportovně kulturního areálu TJ Juřinka 

 Vybudování veřejného osvětlení od střelnice k rybníkům  

 Vybudování pozemní asfaltové komunikace ke „Kubešům“  

 Oprava chodníků v horní části Juřinky 

 

Územní studie pro plochu bydlení v k.ú. Juřinka 

V minulém roce byla vyhotovena kompletní architektonická studie územní pro plochy individuálního bydlení na 
Juřince. 

V letošním roce se na tuto studii naváže projektovou dokumentací. Samotná realizace budování potřebné  
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infrastruktury je plánována na roky 2021-2022.  Po vybudování infrastruktury budou následně formou dražby 
nabídnuty jednotlivé stavební parcely k prodeji. 
 
Více podrobností naleznete na: www.jurinka.xf.cz 
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Mikulášská nadílka 2018 

Mikulášskou nadílku pro místní děti uspořádal 8. prosince Osadní výbor v Juřince. V tvořivých dílničkách si děti 
vyzkoušely výrobu papírových andělíčků a vánočních svícnů. Navštívila je také mikulášská družina. Svatý Mikuláš 
si k sobě zval jednotlivé děti, aby přečetl jejich hříchy a vyzvedl jejich úspěchy. Děti recitovaly básničky, zpívaly 
koledy a všichni si užívali adventní pohody. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maškarní karneval 2019 

V sobotu 2.3.2019 proběhl již čtvrtý ročník „Maškarního karnevalu“ na Juřince. První část již tradičně patřila 
dětem, které se mohly těšit na celou řadu zábavných her, bohatou tombolu, dětskou diskotéku a v neposlední 
řadě na vyhlášení krále a královny maškarního karnevalu. Večer již patřil dospělým. K poslechu a tanci hrála 
kapela O.K. Country, jako překvapení bylo připravené taneční vystoupení plné světel „Kouzelná hůlka“. Ani na 
„dospěláckém bále“ nechyběla bohatá tombola a vyhlášení krále a královny maškarního karnevalu, kterými se 
letos stali manželé Valáškovi ve svém převleku šmoulů. 

OHLÉDNUTÍ ZA PROBĚHLÝMI KULTURNÍMI AKCEMI 
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Starostové a předsedové MNV 

– starosta 

1850 – (1858)   Jan Janečka 

1864 – 1874     Josef Kuběj 

1874 – 1875     ? Blabla 

1875 – 1878     Jan Palát 

1878 – 1881     Jan Hrbáč 

1881 – 1884     Josef Voda 

1884 – 1902     Jan Palát 

1902 – 1905     František Halašta 

1905 – 1911     Josef Kubla 

1911 – 1918     Alois Vencl 

1918 – 1925     Jan Halašta 

1925 – 1931     Alois Vencl 

1931 – 1941     Rudolf Halašta 

1941 – 1 945     Josef Hříva 

HISTORICKÉ OKÉNKO 
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– předseda MNV 

1945 – 1946    Alois Haltmar 

1946 – 1948    Oldřich Hříva 

1948 – 1953    Josef Hříva 

1953 – 1954    Alois Palát 

1954 – 1957    Vladimír Mičunek 

1957 – 1960    Alois Palát 

1960 – 1963    Metoděj Purč 

1963 – 1975    Alois Konvičný 

Zdroj: Státní okresní archiv Vsetín  

Předsedové OV Juřinka od roku 1976 

1976 – Konec MNV Juřinka a připojení obce k městu Valašské Meziříčí 

1976-1982 předseda občanského výboru Vladimír Palát 

1982 – 1986 předseda občasného výboru Zdeněk Kubeša 

1986-1990 předseda občanského výboru Jaromír Neradil 

1990-1996 předseda osadního výboru Zdeněk Kubeša 

1996-1998 – nikdo nechtěl „pracovat“ a osadní výbor nebyl ustanoven 

1998-2006 předseda osadního výboru Rudolf Koleček 

2006-2014 předseda osadního výboru Zdeněk Kubeša 

2014-dosud předseda osadního výboru Tibor Mičunek 

Zdroj: Zdenek Kubeša 

TJ JUŘINKA  
Budova šaten TJ Juřinka převedena na Město Valašské Meziříčí 

Valná hromada TJ Juřinka, z.s. na svém druhém letošním zasedání dne 13. dubna 2019 rozhodla o bezplatném 
převodu budovy šaten na Město Valašské Meziříčí. Pro převod se rozhodla valná hromada jednoznačně. 

Z historie budovy šaten 

Stavební povolení ke stavbě budovy šaten a sociálního zázemí TJ Juřinka bylo vydáno na společném zasedání 
MNV Juřinka, výboru TJ Juřinka a stavební komise v lednu 1974. Za obec Juřinka jednal předseda MNV p. Alois 
Konvičný, ve výboru TJ Juřinka v tomto období pracovali tito lidé: předseda Josef Malenovský, dále Pavel Burda, 
Rudolf Koleček st., Stanislav Koleček, Miroslav Koleček a Jan Šumný.  Vedoucím stavby byl jmenován Karel Kubla, 
za TJ byl určen Josef Malenovský. Stavbu oficiálně prováděl MNV Juřinka v akci „Z“, ale materiál si z velké části 
musela zajišťovat TJ. Dne 19.4.1974 byly vedoucím stavby vytyčeny základy budovy a následujícího dne se s 
nadšením začalo kopat. Výkopu základů se mimo jiných zúčastnil bagrista Josef Kubla, štěrk a kamení z řeky 
Bečvy, které se používalo do základu budovy, pomohlo navozit JZD Budoucnost a traktoristé Ignác Rýdl a 
František Kuběj. 
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Stavba se rozjela a nastaly běžné organizační problémy, zajišťování brigádníků, materiálu, techniky, občerstvení. 
Nikdy nešlo vše hladce, jak se dočteme v kronice TJ. Chyběly tvárnice, cement, armovací pruty, zpoždění měl 
projekt střechy. Na stavbě se sešlo najednou i 5 zedníků a bylo málo míchaček….  

Bylo odpracováno celkem 14 097 hodin, některé jako dobrovolné, další částečně placené. Na stavbě pracovalo 
164 lidí, z toho 68 členů TJ a 96 občanů obce. Členové odpracovali 9 565 hodin, nečlenové 4 532 hodin. Mezi 13 
nejaktivnějších dle kroniky patřili: 
 

Stanislav Koleček – 1140 hod Josef Malenovský – 1040 hod Pavel Burda – 776 hod 

Vladimír Kovář st. –  642 hod Rudolf Koleček ml. – 479 hod Rudolf Koleček st. – 354hod 

Vladimír Kovář ml. – 354 hod Miroslav Koleček –   283 hod Antonín Polách –     269 hod 

Svatopluk Blabla –    263 hod Petr Burda –              258 hod Jiří Mořkovský –        252 hod 

Vojtěch Hradil –        210 hod   

 

Dne 11. listopadu 1977 se konala, již v klubovně nových šaten, slavnostní členská schůze, na které byla 
dokončená budova šaten a sociálního zázemí předána do užívání TJ Juřinka.  Schůze se zúčastnili zástupci MěNV 
Valašské Meziříčí, ONV Vsetín a tajemník OV ČSTV Vsetín. Bylo uděleno Veřejné uznání III. stupně k životnímu 
jubileu Rudolfu Kolečkovi st., předány diplomy a odznaky ČSTV a diplomy a čestné uznání od MěNV Valašské 
Meziříčí. Medaile za zásluhy při výstavbě socialistické vlasti byly uděleny Stanislavu Kolečkovi, Pavlu Burdovi a 
Aloisi Trubkovi. Celkem bylo vyznamenáno 38 občanů naší obce. Základ sportovního zázemí TJ byl položen. 

A stavět se nepřestalo. V roce 1978 se vybudovaly základy tanečního parketu, který byl dostaven následující rok. 
V roce 1980 vznikl přístřešek pro muzikanty. Z novodobé historie musím uvést výstavbu záchodů pro hospodu a 
modernizaci šaten a sociálního zázemí pro hráče v přízemí. Průběžně byla vyměněna většina dřevěných oken za 
plastová. 

Píše se rok 2019 a jaký osud čeká budovu dále? Po celých 50 let existence byla budova šaten TJ Juřinka jedním z 
nejkvalitnějších sportovních zázemí z okolních obcí. Nic podobného neměla Poličná, Hrachovec, Bynina ani Lhotka 
nad Bečvou. Ale časy se mění. Samostatné obce si místních spolků začínají vážit, protože organizují a přitahují 
občany obce k aktivní činnosti. Budují nová a modernizují stávající sportovní a kulturní zázemí spolků. Není možné 
dlouhodobě udržovat společný majetek ze soukromých peněz, soukromá osoba má totiž jiné zájmy než obec.  

Co je třeba na budově šaten udělat? Chybí zateplení budovy i ústřední topení, krytina střechy je na kraji 
životnosti, záchody v 2. NP by mohly být modernější. 

V rámci projektu „Vytvoření víceúčelového sportovního a kulturního zázemí naší obce“ mimořádná Valná 
hromada TJ Juřinka konaná dne 13. března 2019 rozhodla o bezplatném převodu budovy šaten na Město 
Valašské Meziříčí jako základu budoucího projektu. Nová studie počítá s vybudováním nové terasy včetně její 
nástavby a rozšíření sálu a s výstavbou další šatny na místě přístřešku pro muzikanty včetně nové klubovny nad 
ní. Projekt dále zahrnuje vybudování víceúčelového hřiště s umělým povrchem, workoutového posilovacího 
hřiště, zakoupení nového prodejního stánku k udírně a modernizaci stávajícího dětského hřiště. Přízemí a sklep 
šaten a fotbalové hřiště zůstává ve vlastnictví TJ. 

Příloha: Kopie stránky kroniky TJ Juřinka 

Pro Juřinský zpravodaj zpracoval Ing. Miroslav Halašta, předseda TJ Juřinka, z.s. 
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TJ Juřinka,z.s. hledá. 

1/ TJ Juřinka hledá správce (správkyni) sportovního areálu. Hlavní náplní správce bude sečení a údržba hlavního a 
tréninkového hřiště. Hlavní hřiště se ve vegetační sezóně seče dvakrát týdně, tréninkové dle potřeby. Odměna je 
vyplácená formou dohody o provedení práce. Zájemci, hlaste se u předsedy Ing. Miroslava Halašty, tel.602 777 
941. 

2/ V rámci posílení stávajícího trenérského kádru TJ Juřinky hledáme trenéry mládeže od kategorie přípravek až 
po dorost. Odměna za trenérskou činnost je vyplácená formou dohody o provedení práce. Zájemci, hlaste se u 
tajemníka Jiřího Hřívy, tel. 721 478 321. 

Za TJ Juřinka: předseda TJ Ing. Miroslav Halašta 


